
 
 
 
 
 
 
Rondvraag zuidelijke randweg Woerden 
 
Geacht college, 
 
Uit de media hebben wij begrepen dat de provincie de opening van de zuidelijke randweg 
voorziet voor 2018. Dit zou vanwege zandzetting zijn. 
 
Dit bericht stuit op veel onbegrip bij de indieners van deze vragen omdat niet al te lang 
geleden de provincie aangaf dat de weg begin 2017 open zou gaan. Uit contacten met 
aannemers in grondwerken hebben wij begrepen dat er een dispuut is met één van de vorige 
aannemers. Uit eigen waarneming hebben wij ook vastgesteld dat het zand op hoogte is en 
dat de kunstwerken zijn opgeleverd. De voormalig projectleider bij de provincie Utrecht heeft 
vorig jaar rond de zomer aangegeven dat hierna direct gestart kan worden met de 
aanbesteding. Dat lijkt niet te zijn gebeurd, informatie vanuit de provincie geeft aan dat deze 
zelfs nog moet worden afgestemd met de gemeente. 
 
Indieners hebben daarom de volgende vragen aan het college: 
1. Waarom heeft de provincie de werken voor afronding van de zuidelijke randweg nog niet 

aanbesteedt? 
2. Wat zijn de door de provincie benoemde oorzaken van de vertraging en deelt het college 

deze visie? 
3. Hoe is het college van Woerden geïnformeerd door de provincie? 
4. Wat is het standpunt van het college van Woerden over de gang van zaken? 
5. Welke mogelijkheden heeft de gemeente (bestuurlijk en juridisch) om van de provincie 

versnelling van de procedure en de aanleg te eisen? 
6. Welke financiële consequenties heeft dit uitstel voor de gemeente Woerden? 
 
Namens de fracties 
STERK Woerden 
CDA 

 
 

http://www.a12bravo.nl/projecten/woerden-zuid/

